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1. Inleiding 
De afgelopen drie jaar is Diep Events bezig geweest met het uitwerken van het 
projectplan. Nu de experimenteer periode voorbij is, is het tijd om de balans op te 
maken in de vorm van deze inhoudelijke eindrapportage.  

2. Visie 
Diep Events heeft een bijdrage geleverd aan de unieke festivalbeleving van zijn 
bezoekers. Enerzijds door een goede mix in de programmering te realiseren op 
verrassende locaties. Anderzijds door te zorgen voor een hoog creativiteitsgehalte 
op tal van fronten zoals aankleding, horeca, geluid, sfeer, etc.. Dit alles met oog 
voor talentontwikkeling, duurzaamheid en samenwerking met andere culturele 
partijen, al dan niet varend op ideeën vanuit bezoekers.  

Daarnaast is Diep Events voor opkomend regionaal dj- en producerstalent een 
partner geweest bij hun opmars naar professioneel niveau. Enerzijds door zich te 
verbinden aan initiatieven die bijdragen aan het professionaliseren van de 
muziekscene in Limburg, met in het bijzonder de elektronische muziek. Anderzijds 
door zich als voorportaal te profileren voor ambitieuze dj- en producersamateurs.  

Deze visie is afgeleid uit de tweeledige kernactiviteiten van Diep Events: 
1. Het organiseren van ultieme house en techno evenementen in Weert. 
2. Het faciliteren (netwerk, coaching) van (opkomend) dj- en producerstalent uit 

Weert en provincie Limburg in hun opmars naar professioneel niveau. 

3. Behaalde resultaten 
Vanuit de visie heeft Diep Events zich tijdens de experimenteerfase bezig 
gehouden met een aantal concrete doelstellingen: 

1. Educatie en talentontwikkeling 
2. Verduurzamen van evenementen  
3. Professionaliseren van de organisatie 
4. Het aangaan van samenwerkingen met lokale en culturele partijen 
5. Het laten groeien van de evenementen 
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3.1 Educatie en talentontwikkeling 
In de popmuziekscene in Limburg zijn er weinig tot geen partijen die echt thuis 
zijn in de scene van elektronische muziek en het begeleiden van (opkomend) 
talentvolle amateurs die een toekomst als professioneel dj of producer ambiëren. 
Diep Events heeft de kennis en expertise hiervoor in huis, heeft bovendien een 
groot (en professioneel) netwerk en biedt middels verschillende evenementen 
mooie podia voor (aankomend) regionaal talent om ervaring op te doen en te 
werken aan zijn naamsbekendheid. 

Om die reden heeft Diep Events de keuze gemaakt om in te zetten op het 
ontwikkelen van muzikaal talent in onze regio. Het gaat hier met name over 
talenten op het gebied van alternatieve elektronische muziek. Jongeren 
produceren en draaien veelal thuis muziek. Dat geldt ook voor jongeren in Weert 
en Limburg. Doordat er in deze muziekstijlen vaak alleen wordt gewerkt en 
jongeren vaak niet weten hoe ze zichzelf moeten laten zien, blijven talenten vaak 
onopgemerkt. Hierin hebben wij geprobeerd om voor zowel producers als dj’s 
verandering brengen. We zijn de afgelopen tijd daarom met een aantal partijen 
een samenwerking aangegaan. 
Zo leverden we bij Kunstbende 
meerdere coaches, die 
jongeren tijdens hun 
workshopdagen kennis lieten 
maken met het produceren van 
elektronische muziek met als 
doel ze te motiveren en te 
stimuleren om hiermee door te 
gaan.  

Een ander traject waarbij we nauw betrokken waren is Popsport. We hebben er 
voor gezorgd dat elektronische muziek als ‘’nieuw’’ genre in 2018 is toegevoegd 
aan dit traject. In dit traject hebben we volop gebruikt gemaakt van ons 
professionele netwerk. Dit netwerk heeft er voor gezorgd dat er zes jonge 
producers uit Limburg door middel van diverse workshops zichzelf hebben 
kunnen ontwikkelen. Daarnaast hebben we voor deze jongeren optredens 
gefaciliteerd op onze evenementen.  
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De winnaar van dit traject, Wouter van 
Leeuwen ging uiteindelijk als winnaar 
door naar het landelijke traject van 
Popsport en heeft een optreden 
mogen verzorgen op het 
hoofdpodium van Diep aan de 
Waterkant 2018.  

 
     Tot slot was er nog het dj workshop traject met  
     leerlingen van LVO Weert. Het doel hiervan was  
     om leerlingen i.p.v. de reguliere muziekles op  
     school, op een praktische en theoretische manier 
     kennis te laten maken met dj’en. We hopen dat  
     we deze jongeren hebben kunnen stimuleren om 
     hiermee ook buiten schooltijd mee verder te   
     gaan. 

3.2 Verduurzamen van evenementen  
We zijn met diverse partijen in gesprek gegaan om een goed beeld te krijgen hoe 
Diep Events verduurzaamd kon worden. Op basis daarvan hebben we een aantal 
concrete maatregelen doorgevoerd tijdens onze 
evenementen.  

Zo hebben we tijdens Diep aan de Waterkant in 
samenwerking met UMEF onze stroom deels laten 
opwekken door middel van mobiele windmolens. 
Daarnaast zijn we overgestapt naar het gebruik van 
e-tickets voor onze events.  

Een belangrijke stap die we hebben gezet is het in contact brengen van onze 
bierleverancier Alfa, met Moonen Packaging uit Weert. Door dit te doen zijn we 
sinds 2018 volledig overgestapt naar biologisch afbreekbare disposables voor 
drank en eten.  
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Daarnaast hebben we veel decoratiemateriaal en al onze banners aangekocht op 
standaard formaten zodat deze nog jaren gebruikt kunnen worden voor de 
aankleding van zowel ons festival als dat van anderen. 

3.3 Professionalisering  
In de opmars naar de eventuele cultuurplanstatus zijn we aan de slag gegaan een 
professionalisering. Door het verkrijgen van de subsidie hebben we de 
mogelijkheid gehad om daarmee deels invulling te geven aan de 
professionaliseringslag en een stuk risico weg te nemen. 

Er is gewerkt aan een merk-koersplan in samenwerking met 
communicatieadviseur Saskia Verdonschot. Middels dit merkplan hebben we onze 
profilering aangescherpt. Naar aanleiding daarvan heeft grafisch vormgeefster 
Inge Korten onze huisstijl onder handen genomen om het merk Diep Events 
sterker te maken en daarmee een professionelere uitstraling te krijgen. 

     

Qua marketing hebben we ingezet op zowel on- als offline media. Naast de pre- 
en aftermovies die we altijd na elk evenement hebben laten maken, hebben we er 
ook voor gekozen om een video portret te laten maken van Diep Events. We 
hebben op die manier geprobeerd om aan alle stakeholders te laten zien dat we 
meer doen dan enkel het organiseren van events. https://vimeo.com/354979902 

Offline media zoals drukwerk, banners, aandacht in gedrukte 
media hebben vooral de lokale zichtbaarheid vergroot en 
letterlijk bijgedragen aan het gezicht van gemeente Weert. 
Zo hebben we grote banners laten maken die aan de pilaren 
van de stadsbrug hebben gehangen.  
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3.4 Samenwerkingen met lokale en culturele partijen 
Diep Events heeft op allerlei gebieden verbindingen gelegd tussen diverse lokale 
en culturele partijen. De partijen waarmee we hebben samengewerkt bij het 
vervullen van de rol als coach en begeleider van de dj- en producers trajecten  zijn 
instellingen zoals Stichting Popmuziek Limburg (SPL), Kunstbende, Popsport, LVO 
Weert en het RICK. 

Ook de samenwerking met (lokale) creatieve 
initiatieven hebben mooie dingen 
opgeleverd. Zo hebben we tijdens Diep aan 
de Waterkant een podium geboden aan 
lokale dansacts, aangevoerd door Sophie 
Everaerts, dansdocent bij het RICK.  
 

Ook hebben we tijdens de evenementen 
gebruik gemaakt van lichtsculpturen van 
Pretvormer, heeft Mohammad Attar, die 
destijds als vluchteling woonde op het AZC 
alle dj’s live getekend en hebben we gebruik 
gemaakt van light beaming van Beeldjutters.  

3.5 Groei van de evenementen 
We hebben qua groei vooral ingezet op de groei in kwaliteit van de evenementen 
in de hoop zo ook een breder publiek aan ons te binden. Zo hebben we een 
aantal aanpassingen gedaan die hebben bijgedragen aan de kwaliteit en 
uitstraling. Enkele voorbeelden hiervan zijn het podium van layher, de upgrade 
van het licht- en geluidssysteem, het boeken van bekendere artiesten en de 
aanpassing van de huisstijl en een professionelere aanpak van de markering. 

We zijn in 2018 naar een groter terrein verhuisd waar we een extra podium 
hebben geplaatst en daarmee de house en techno gescheiden konden 
presenteren tijdens het festival. Hierdoor hebben we ingespeeld op de behoefte 
van onze gasten om meer variatie te aan bieden. 
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4. Hoe verder na de experimenteerfase  
Onze insteek was om na de experimenteerfase van drie jaar, een aanvraag te doen 
voor de status van provinciale cultuurplaninstelling of de subinfrastructuur. Van 
deze aanvraag hebben we onlangs afgezien. Dit is besproken met zowel de 
wethouder en ambtenaar van de gemeente Weert als de leden van de Cultuur 
denktank van de provincie Limburg.  

5. Conclusie 
Hoewel we denken dat we zowel op het gebied van evenementen organiseren als 
talentontwikkeling, duurzaamheid en verbindingen leggen, een belangrijke rol 
hebben kunnen vervullen binnen het cultuurlandschap en de dancescene in 
Limburg. Zijn er meerdere argumenten om hier vanaf te zien. 

Het verhuizen naar een grotere locatie voor onze evenementen is achteraf gezien 
geen goede keuze geweest en heeft een negatief effect gehad op ons festival 
omdat dit ten koste ging van de intimiteit. De hoge productiekosten van een 
dergelijk evenement hebben door uitblijven van meer bezoekers geen positief 
effect gehad op de financiële situatie waardoor de persoonlijke druk en 
verantwoordelijkheid te groot werd.  

Organisatorisch merkten wij dat het in onze regio lastig is om mensen te vinden en 
binden aan ons festival die dit gedeelte zouden kunnen oppakken. Gezien de 
beperkte financiële middelen die we beschikbaar hebben kwam er daardoor veel 
op onze voorzitter (Marc Creemers) terecht, die dit al die tijd als vrijwilliger in de 
stichting heeft georganiseerd. Omdat er op dit moment niemand is die deze 
werkzaamheden wil overnemen hebben we besloten om geen aanvraag te doen 
voor de status van provinciale cultuurplaninstelling of de subinfrastructuur. 
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